
Referat FAU-møte 1.desember 2021, kl 18- 20 

Referent: Vegard 

 

Saker til diskusjon med skoleledelsen: 

1. Rektor orienterer om status på skolen. 

 

- Mye sykdom både blant fast ansatte og vikarer. Noe skyldes korona. 

- Flere trinn velger nå å ha juleavslutning bare med elever og uten foreldre. 

- Studentene fra Norges musikkhøyskole skal ha siste uke med elevene om kort tid. Lysfest 

fredag 10. desember kl. 8.30 med noe underholdning ved elevene med utgangspunkt i 

opplegget til Norges musikkhøyskole. 

- Den 14. desember er det julegudstjeneste og alternativt opplegg for de som ønsker dette. Alle 

skal få skriv fra skolen. 

- Skolen har levende julekalender med info på skolemelding dagen før. 

 

2. Etter at et barn hadde fått en skade på skolen har FAU fått en henvendelse om hva skolen gjør 

i slike tilfeller og hvordan man vurderer transport til legevakt e.l.  

 

- Det er en individuell vurdering i hvert tilfelle. Vurderingen gjøres av skolens ansatte/rektor.  

- Hvis skaden er alvorlig og krever umiddelbar legehjelp, tar de direkte kontakt med 

legevakt/113. Hvis skaden er mer moderat gjøres det mer en vurdering fra sak til sak. Ofte blir 

skader som ikke er svært alvorlige lavt prioritert til syketransport av 113 og det tar lang tid. Da 

kan det gå fortere å ringe foreldre og at de transporterer. Det er også et element at det er trygt 

for barnet å ha med foreldre i slike situasjoner. 

- Dersom foreldre ikke har mulighet til å komme raskt nok eller frakte barn selv, så vil skolen 

bestille ambulanse/legetransport. 

 

3. En foresatt ønsker at FAU snakker med elevrådet angående kåringene under karneval i 

februar. Vedkommende har hørt fra flere at barn blir lei seg over å ikke vinne. Synes det skal 

være en morsom dag uten fokus på hvem som er "best". 

Kan skolen fortelle litt om hvordan dette foregår? Oppfatter flere at dette er problematisk? 

 

- Rektor: Det har vært en tradisjon for kåringer som vi har hatt. Det har vært et ønske fra 

elevene og elevrådet har vært involvert. Det har vært mange kategorier (beste hjemmelagde, 

morsomste, gruppe, ugjenkjennelige, skumleste, beste lærer..). Vidt spekter. Det er elevrådet 

som sammen kontaktlæreren for elevrådet som går rundt, og deretter snakker med 

kontaktlæreren om hvem som vinner.  

- Rektor: Hvis det er slik at foresatte tenker det er uheldig/dumt med slike kåringer, er det ikke 

vanskelig å kutte det ut. Men det kan gå noe utover motivasjonen til å legge inn litt ekstra 

innsats i kostymene. 

- FAU var generelt ikke negative til slik kåring, gitt at det gjøres på en slik måte som vi fikk 

beskrevet. 

 

4. Hvis FAU skal søke om frivillighetsmidler til neste år også, har skolen forslag/ønsker om 

tema/aktivitet? Vi har ikke tatt dette opp internt ennå, men samarbeid med skolen er jo 

grunnleggende uansett tema. 

 

- Rektor orienterte om at elevrådet ønsker flere lekeapparater eller noe mer å gjøre i 

skolegården. Det kan være det er dyrere enn det som frivillighetsmidler kan dekke. 

- FAU: flere elever på første trinn savner et sted som de kan gå der det kan være rolig. Det kan 

også være bra for klassemiljø på andre trinn. 

- FAU drøftet samtidig at lekeapparater og investering i stillerom/stille sone kanskje er utenfor 

det man kan søke frivillighetsmidler om. Bør følges opp på andre måter. 

- Mulighet er å søke om midler også til Halloween neste år. FAUs egne midler kan da 

prioriteres til andre saker. 



 

5. På et trinn har det den siste tiden vært en hendelse med gjentakende bruk av et rasistisk ord 

overfor et enkeltbarn. I henhold til opplæringsloven har alle elever rett til et trygt skolemiljø. 

Barna skal ikke oppleve å føle seg annerledes fordi enkelte medelever har behov for å påpeke 

dette. Rasistiske uttrykk skal og bør slås hardt ned på. Hva gjør skolen for å forhindre slike 

tilfeller? Hvilket tiltak tas i bruk ved slike gjentagelser? 

 

- Rektor sier at konkrete hendelser skal bli tatt tak i og fulgt opp. Lærere i klassen tok opp dette 

med elevene og snakket om dette som tema i klassen. Foreldregruppen ble også orientert om 

at de jobber med dette. 

- Hvis det ikke har blitt tilstrekkelige resultater i klassen, så bør dette følges opp videre slik at 

man får endring. 

- Også viktig å kontakte, primært ved å ringe, de som har blitt utsatt for noe negativt. Det bør 

også prioriteres av skolen, ikke bare å kontakte/ringe foreldre til de som har gjort noe negativt. 

Rektor var enig. Rektor sier dette er noe skolen er veldig opptatt av generelt. Det har vært 

fokus på inkludering og mangfold i 12 uker tidligere i høst. Det er et sterkt fokus på mangfold 

og antirasisme. Vurderer markering på nyåret for hele skolen av at man tar avstand fra slike 

begreper.  

 

 

FAU-interne saker 

6. Rapportering Halloween-festen, Mihaela. Spørsmål om bildedeling.  

 

Mihaela orienterte. 150 barn deltok. Rundt 60 frivillige. Utgifter til sammen i underkant av 11 500 

kroner. 10 000 kroner dekkes av frivillighetsmidler som FAU har mottatt etter søknad. Utgifter utover 

det dekkes av FAUs egne midler. 

 

Det har blitt innhentet erfaringer fra frivillige og elevrådet. Dette er lagret på google-disk-området til 

Halloween-arbeidet, slik at neste års arrangører vil se det.  

 

En erfaring fra frivillige var at mange meldte seg på sent eller ikke i det hele tatt. Det kan være lurt at 

FAU orienterer om arrangementet på foreldremøtene til høsten for at dette kan bli bedre neste gang. 

Thomas har hørt med elevrådet om deres synspunkter. Noen ville ha festen på selve Halloween, andre 

likte at det var to dager. Noen ønsket flere aktiviteter. Noen ønsket å dele festen i to – 1.-4. og 5.-7. 

trinn. FAU drøftet det overordnet og synspunkter både for og mot deling eller ulike metoder for litt 

mer tilpasning til alder ble presentert. 

- Noen små synes det var for skummelt.  

- Trengs det bedre informasjon om hvordan foreldre kan delta for å støtte egne barn? Da må de i 

utgangspunktet være frivillige i trivselsgruppa, samtidig som man, som frivillig, har ansvar for 

alle barna, ikke bare sitt eget 

- Fint at de store også må forholde seg til de små. 

- Kanskje kunne de små startet litt før og de store sluttet litt senere? 

- Litt lettere tilgang til «trygg sone». Blir bedre når man har AKS-rommet – i år var det stengt 

på grunn av vannskade. 

 

Fotografene tok bilder under arrangementet. I påmelding er det noen som har sagt at bildene kun kan 

brukes på festen og noen som har sagt at bildene kan deles fritt. FAU konkluderte med å ikke dele 

bilder. Det var en fin effekt under festen, og ikke behov for å spare eller dele bildene. 

 

7. Kontakt med elevrådet, Mihaela 

 

Elevrådet er kontaktet og de ønsker gjerne å møte FAU. Et interessant tema kan være elevrådets 

vurdering av trivselsundersøkelsen neste gang det kommer (mars/april?). Så kan de være med på første 

del av et FAU-møte eller noen fra FAU kan delta på et elevrådsmøte. Mihaela følger opp videre. 

 



8. Valg av driftsstyremedlemmer, Ellen. 

 

Ellen presenterte saken. Driftsstyret har ansvar for å føre tilsyn med skolens virksomhet og er rektors 

nærmeste overordnede for drift, ansvar for regnskap m.m. Ikke personal- og elevsaker. Ellen 

videresender en presentasjon om driftsstyrets oppgaver. 

 

Patrick sitter fram til jul 2021 i utgangspunktet og Ellen sitter fram til sommeren 2022. FAU skal 

oppnevne to medlemmer som velges for to år av gangen og to-tre varamedlemmer (prioritert 1, 2 og 

3). Det er derfor behov for supplering i nærmeste fremtid. Det er fordel at i alle fall en av 

foreldrerepresentantene også er i FAU. Vervet er honorert, 400 kroner per møte. 

 

Møtene våren 2022 er 11/1, 8/3 og 24/5. 

 

Valg: Patrik ble valgt på nytt for to år, Ellen fortsetter ut skoleåret. Tonje Klevengen og Kiren Ali 

Iversen ble valgt som 1. og 2. vara. FAU vil ha nytt valg første møte etter sommeren 2022 for å 

erstatte Ellen, som da har gått ut. Ellen orienterer Patrik og driftsstyret om resultatet. 

 

9. Hva er den beste måten å kontakte foresatte? Mihaela 

 

Mihaela forteller at det er krevende for oss som klassekontakter å nå frem til alle foresatte.  

 

- Ikke alle foreldre har gitt kontaktinfo i skolemeldingsappen, og listene er heller ikke komplett. 

Selv om flere har tatt det opp på foreldremøter. Men ambisjon om flest mulig. 

- Alle trinn har foreldregruppe på Facebook, men det er ikke alle foreldre som er med. 

- Noen av FAU-kontaktene har fått klasselister med kontaktinformasjon fra kontoret/lærer. Da 

kan vi sende sms direkte. Eventuelt funksjonen med mail fra klasselista på 

skolemeldingsappen supplert med sms til foreldre som ikke har kontaktinfo i skolemelding. 

- Klassekontakter kan også be skolen sende ut fellesinformasjon med skolemelding. 

- Konklusjon: dette er krevende, og ingen enkel løsning. Men viktig at nye 

foreldrerepresentanter får informasjon om at de kan få komplett klasseliste med kontaktinfo 

fra kontoret på skolen. 

 

10. Tidspunkt for våre møter. 

 

- Tonje tar opp om møtene kan være tidligere. F.eks. starte eller 1730. Det var flere som var 

positive og ingen som protesterte. 

- Konklusjon: neste møte blir kl. 1730-1930 (hvis det også passer for rektor/AKS) 

 


